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VI SAZIV   

Jesenje zasedanje  

 

Komisija za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije i 

preduzetništvu  

 

Sednica br. 45 

Priština, dana 26.11.2018. god. u 13:00 časova  

Zgrada Skupštine, sala  N-303  

 

                                                                   ZAPISNIK  

  

 

Sednici su prisustvovali: - Ismajl Kurteshi, predsednik, Teuta Haxhiu, Valentina Bunjaku – 

Rexhepi, Driton Çaushi, Abdyl Salihu i  Albulena Balaj – Halimaj. 

 

Izostali : Mufera Shinik, Arbërie Nagavci, Fidan Rekaliu, Verica Ćeranič i Nezir Cocaj. 

 

Drugi učesnici: Betim Jahaj-MKOS i predstavnici medija. 

 

Osoblje za podršku komisije: Shaip Goxhuli i  Lule Ymeri. 

 

Za ovu sednicu predložen je ovaj: 

 

                                                          Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje Nacrta zakona br.   06/L-119 o izmeni i  dopuni  Zakona br.  

2004/22 o Kinematografiji;  

1. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-120 o izmeni i dopuni Zakona br.  

04/L-065 o autorskim pravima i sličnim pravima; 

2. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-121 o izmeni i dopuni Zakona  

nr.04/L-097 o  Bibliotekama; 

3. Razno. 

 

Predsednik je utvrdio da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorio sednicu prema 

dnevnom redu. 



1. Usvajanje dnevnog reda  

 

 Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

      2.Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-119 o izmeni i dopuni Zakona br.  

2004/22 o Kinematografiji;  

 

Ismajl Kurteshi, - Nacrt  zakona o izmeni i dopuni Zakona o Kinematografiji, prešao je prvo 

čitanje i sada smo u fazi razmatranja i amandamentovanja.  

 

Betim Jahaj, - predstavnik MKOS, - svrha izmene i dopune zakona iz oblasti kulture, omladine i  

sporta a konkretno Nacrta zakona o Kinematografiji, izričito se bavi usklađivanjem odredbi 

Zakona o  prekršajima što se tiče novčanih kazni.   

 

Driton Çaushi, - spomenuo je napomene civilnog društva, u vezi člana 2 nacrta zakona, 

pozivajući se na amandman na član 55. Osnovnog zakona, koji predviđa smanjenje kazne od 

120.000 evra na maksimalno 20.000 evra, što nije pravedno zato što bi niska kazna od 20.000 

evra  maksimuma, kako je predviđeno u zakonu, mogla omogućiti promenu delatnosti bioskopa.  

 

Teuta Haxhiu, - principijelno odobrava usklađivanje ovih nacrta zakona sa Zakonom o 

prekršajima, ali je rekla da postoje informacije da je Zakon o prekršajima u postupku izmena i 

dopunjavanja, ako je to slučaj onda to znači da se moraju  ponovo vršiti izmene i dopune ovih 

zakona, iz ovih razloga zahteva objašnjenje od strane predstavnika MKOS, ako raspolaže sa 

nekom  informacijom.  

 

Valentina Bunjaku-Rexhepi, - je protiv predloga za smanjenje kazni, zato što ove kazne može 

platiti svaki privatan biznis, ako se uzima u obzir da od promene delatnosti mogu pridobiti puno 

više biznisi. Takav slučaj se desio u opštini Gnjilane, gde se privatizovao bioskop i umesto njega 

je sagrađen stambeni objekat.  

 

Ismajl Kurteshi, - u principu slaže se sa usklađivanjem zakona, ali što se tiše ovoga nacrta 

zakona, koji je predložen od ministarstva, Komisija je zadužena da štiti objekte gde se razvijaju 

kulturne aktivnosti, dok smanjenjem kazni, veoma lako može doći do promene delatnosti ovih 

objekata.   

 

Albulena Balaj-Halimaj, - obaveza komisije je razmatranje ovih nacrt zakona i njihovo 

usklađivanje sa Zakonom o prekršajima, kao što je urađeno i sa drugim nacrt zakonima.  

 

Članovi komisije nastavili su razmatranje nacrt zakona član po članu, gde su predloženi nekoliko 

predlog – amandmana, koji su bili tehničkog i jezičkog karaktera.   

 

Nakon diskusija članova komisije, u vezi člana 2. Nacrta zakona o smanjenju kazni, da se briše.  

 

Za ovaj predlog bilo je 3 (tri ) glasa  za i  3 (tri ) glasa protiv. 

 



Ismajl Kurteshi, - prema rezultatima glasanja ovaj zakon ne prolazi, jer nema dovoljno  

glasova. 

  

Teuta Haxhiu, - zatražila je objašnjenja u vezi sa tumačenjem rezultata glasanja. 

  

Kao rezultat neslaganja, sastanak su napustili dva člana komisije, tako da je predsedavajući 

prekinuo sastanak u odsustvu kvoruma.  

 

 

Sednica je završena u 14.časova 

Pripremio: 

Osoblje za podršku komisije.  

                                                                                                              

                                                                                                              

                                                                                                      Predsednik komisije, 

                                                                                                    -----------------------------   

                                                                                                        Ismajl Kurteshi 


